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اسامی، یکی از نشانه های موفقیت و پیروزی کشور و مردم سوریه را 
عصبانیت آمریکا و اسرائیل دانست.

به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی، محمد اسامی وزیر 
راه و شهرسازی با ریما قادری، وزیر کار و امور اجتماعی کشور سوریه دیدار 
کرد.در این ماقات وزیر راه و شهرسازی با اشاره به شرایط روبه رشد کشور 
سوریه، اظهار کرد: کشــور و مردم سوریه پیشرفت و موفقیت های زیادی 
داشته اند و یکی از نشانه های این موفقیت عصبانیت آمریکا و اسرائیل است. 
این موضوع برای ملت های منطقه باید یک درس باشــد و نشان دهد که 
ایستادگی در مقابل زورگویی و جریان استکباری همواره به نتایج مثبت 

منتهی می شود.وی افزود: البته ۴۰ سال است که مردم ایران فشار و تحریم 
آمریکا را تحمل می کنند. هرچقدر پیشرفت هم که به وجود آمده به واسطه 
ایستادگی ملت ایران است. مردم ایران روز به روز مقاوم تر شده و مطمئن 
هستم که این شرایط پیش آمده برای مردم سوریه اگرچه زیرساخت ها را 
خراب و به مردم لطمه زد، اما یک نقطه آغاز بازیابی و بازآفرینی ملت و کشور 
خواهد شد.رئیس کمیسیون مشترک دو کشــور ایران و سوریه گفت: در 
این سفر شما ماقات های متعددی با مسئوان جمهوری اسامی ایران 
داشتید و امیدوارم که همه این جلسات سازنده و بابت پیشرفت دو کشور 

مفید واقع شود.
مردم و دولت ایران شریک موفقیت ها و پیروزی های سوریه 

هستند
در ادامه این جلسه ریما قادری، وزیر کار و امور اجتماعی کشور سوریه 
ضمن تشکر از فرصت ایجاد شده بابت برگزاری این نشست و ارائه گزارش 
به وزیر راه و شهرسازی به عنوان رئیس کمیسیون مشترک دو کشور ایران 
و سوریه اظهار کرد: در خال این سفر و گفتگو های انجام شده، ازم دیدیم 
شما را به عنوان رئیس کمیسیون مشترک دو کشور در جریان مباحثات 

انجام شده قرار دهیم.

در دیدار وزیر راه و شهرسازی با وزیر کار و امور اجتماعی سوریه مطرح شد؛

عصبانیت آمریکا و اسرائیل نشانی از موفقیت های مردم سوریه
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اواخر هفته گذشته بود که وزیر ارتباطات 
درخصوص طرحی جدیــد و کارآفرین در این 
وزارتخانه معرفی کرد، طرح »نوآفرین« با هدف 
حمایت از کشــب و کارهای نوپــا و اینترنتی 
رونمایی شد طرحی که آغازگر ایران هوشمند 

است و 68 هزار شغل ایجاد خواهد کرد.
این طرح به دلیــل اینکه اســتارتاپ ها 
غیرقابل پیش بینی هســتند و به دلیل اینکه 
ریسک پذیر است و می تواند کارگران زیادی 
را مشغول کنند اجرایی خواهد شد در شرایط 
فعلی فکر هایی که بتواند کمکی باشد تا تحریم 
ها کمتر اثرگذار باشندمورد قبول قرار خواهند 
گرفت و حمایت دولتی را پشــت خود خواهد 
داشت.از طرفی هم این طرح می تواند طرحی 
زیست بومی باشد تا دولت های دیگر نتوانند 
ایران را در خصوص اپیلکیشن ها ایرانی تهدید 

کنند و یا اینکه بدون اجازه ایران اپلیکیشــن 
هایش را از سیستم عامل خود حذف کند.این 
طرح برای روشن کردن چراغ ایران هوشمند 
به استارتاپ ها نیاز داریم ؛ طرح نوآفرین به درد 
اســتارتاپ هایی که وارد مرحله بلوغ شده اند، 
نمی خــورد. این طرح برای آنهایی مناســب 
است که در مراحل اول هستند، استارتاپ های 
در حال رشــد باید وارد پارک هــای اقتصاد 
دیجیتال شــوندپروژه بهره گیری از سامانه 
نوآفرین شــرایط برای کارآفرینــی و ایجاد 
اشتغال در حوزه فناوری اطاعات را تسهیل 
خواهد کرد. در طرح نوآفرین تسهیاتی چون 
معافیت مالیات و بیمه ای برای اســتارتاپ ها 
وجود دارد و با احداث پارک اقتصاد دیجیتال، 
استارتاپ هایی که درآمد ساانه آنها به ۵۰۰ 
میلیون تومان خواهد رسید. آن ها می توانند با 

استفاده از امکانات 
این پارک ها درآمد 
خــود را بــه پنج 
تومــان  میلیــارد 
برسانند و به مرحله 
بلــوغ رســیده و 
پــای خود  روی 

بایستند.
این طرح مــی تواند ایران را به کشــوری 
خودکفا در حوزه فناوری به رساند نکته جالب 
این طرح این است که می تواند مشاغل زیادی 
را ایجاد کند و جوانان زیــادی را در حوزه کار 
وارد کند حال باید دیــد دولت حمایت خود 
را تا آخر اجرایی شــدن این طرح تا رسیدن به  
68 هزار شغل برای کارگران ادامه خواهد داد 

یا اینکه خیر.

سر مقاله

»نوآفرین« طرحی برای بازیابی مشاغل

*حسین کریمی
سردبیر

بررسی آفتاب اقتصادی ازراهکار پیش فروش نفت
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مرسوم نیست



خبر

هیئتی آمریکایــی به رهبری معــاون نماینده 
تجاری این کشور بناست با مقام های هندی دیدار و 
مذاکرات برای کاســتن از تنش های تجاری را از سر 

بگیرد.
به گزارش ایلنا ، مذاکره کنندگان هند و آمریکا 
بناســت فردا -جمعه- با یکدیگر دیــدار کرده تا از 
تنش های تجاری میان دهلی نو و واشنگتن بکاهند. 

این در حالی است که نشانه های چندانی برای توافق 
بر سر کاسته شــدن از اقدام های حمایت گرایانه دو 

طرف به چشم نمی خورد. 
»دونالد ترامپ«، رئیس جمهــوری آمریکا، به 
هند برای باز کــردن بازارهایش فشــار آورده و در 
پیامی توئیتری که در روزهای گذشته منتشر کرد 
اقدامات دهلی نو مبنی بر اعمال تعرفه بر واردات از 

ایاات متحده را »غیرقابل قبول« خواند. این در حالی 
اســت که »نارندرا مودی«، نخست وزیر هند، که در 
انتخابات ماه مه پیروز شد، سیاست هایی ملی گرایانه 
را پــی گرفتــه و تعرفه های بســیاری بــر واردات 
محصــوات الکترونیکی از شــرکت های خارجی 
اعمال کرده تا به شــرکت های داخلی کمک کرده و 

میلیون ها فرصت شغلی در کشورش ایجاد کند. 

آغاز مذاکرات هند و آمریکا برای کاستن از تنش های تجاریخبر 2

اصغر غنی نژاد – اردبیل، دادستان کل کشور با بیان اینکه جنگل 
را برش داده اند تا چند نفــر آدم پولدار و بی وجدان چند صباحی ویا 
داشته باشند، گفت:  مدیران آب و منابع جدا با تخلفات برخورد کنند 
و اگر کسی به ســخن آن ها توجهی ندارد با مردم و رسانه ها در میان 

بگذارند.
حجت ااســام محمد جعفر منتظری در آییــن تودیع و معارفه 
دادستان های عمومی و انقاب مرکز اســتان اردبیل اظهار داشت: 
دستگاه قضا مســئولیت مقابله با فســاد را دارد و نباید هیچ فسادی 
در این مجموعه دیده شــود. هرگونه فســاد باید در کمترین زمان 
رسیدگی و برخورد شــود تا مردم با اطمینان به دستگاه قضا مراجعه 

کرده و مشکات خود را پیگیری کنند.
وی با اشــاره به اینکه دادســتان وظیفه پیگیری دعاوی را دارد، 
افزود: جلب اعتماد مردم عالی ترین نمره ای اســت که به دســتگاه 
قضایی می توان داد و مسئولی موفق است که اجازه فساد در دستگاه 

قضایی را ندهد.
منتظری اظهار داشت: هر دادســتانی باید با کوچک ترین تخلف 
و فســاد مالی را در کمترین زمان برخورد کنــد و در برخورد با مردم 
کمال تکریم را داشــته باشیم و  ازم اســت با نهایت لطافت و تکریم 
به مردم خدمات ارائه شود.دادســتان کل کشــور با اشاره به جنگ 
فرهنگی دشمن گفت: اگر در 8 ســال دفاع مقدس مقابله با دشمن 
انجام شد امروز دشــمن با فضای مجازی به اتاق تک تک فرزندان ما 
راه یافته اســت. البته در مدیریت فضای مجازی گام هایی برداشته 
شده اما متناســب با حمات دشمن نیســت، همچنین دشمن به 
دنبال نفوذ و ایجــاد اختاف در بین ارکان جامعه اســت.وی با بیان 
اینکه دشــمن با جاســوس و عوامل نفــوذ به دنبال ضربــه به نظام 
اســت، گفت: دشــمن در چند جبهه جنگ خود را راه انداخته است 
که از مهمترین آن جنگ اقتصادی اســت و باید همه آحاد جامعه با 
آمادگی با آن مقابله کنند.منتظــری تصریح کرد: بیش از ۵۰ درصد 
از پرونده ها را می توان با تعامات حل و فصل کرد؛  منشــا بســیاری 
از پرونده ها ســهل انگاری و کوتاهی اســت. در تهران پرونده هایی با 
2۰۰ جلد داریم که منشــا آن به غفلت مدیر بــاز می گردد که نمونه 
آن در پرونده های شهرداری ها، تجاوز به منابع و تخریب منابع دیده 

می شود.
دادســتان کل کشــور با بیان اینکه به صورت جدی خســارت 
قابل توجه از این کوتاهی را تحمل می کنیــم، افزود: به عنوان مثال 
بخش عمده ای از خســارت ســیل قابل کنترل بود و تجاوز به حریم 
رودخانه ها یکی از معضات جدی اســت.وی با بیان اینکه جنگل را 
برش داده اند تــا چند نفر آدم پولدار و بی وجــدان چند صباحی ویا 
داشته باشند، اظهار داشــت: در خود اســتان اردبیل نیز ازم است 
مدیران آب و منابع جدا با تخلفات برخورد کنند و اگر کسی به سخن 

آن ها توجهی ندارد با مردم و رسانه ها در میان بگذارند.
منتظری با بیان اینکه مقابله و پیشــگیری از پرونده ها با همکاری 
سایر نهادها با دســتگاه قضا ســت و این مجموعه به تنهایی قادر به 
پیشگیری نیست، افزود: انتظار ما مشارکت تمامی دستگاه ها است.

دادستان کل کشــور مسئولیت دیگر دادســتان ها را احیای حقوق 
عامه دانســت و افزود: در ســال های اخیر در این باره غفلت داشتیم 
و ازم اســت در نحوه اجرای ساز و کار منســجم و مشخصی تعریف 
شود. اســتانداران و مدیران کل نیز باید با جدیت در روند فعالیت ها 
و اقدامات نظارت داشته باشند؛ بحث حقوق عامه اهمیت ویژه دارد 
و نباید با غفلت و کوتاهی تحت الشــعاع قرار گیرد. دادستان ها باید 
به عنوان مدعی العموم به موضوع حقوق عامه وارد شــوند و تذکرات 

ازم را به مسئوان اجرایی بدهند.
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در دیدار وزیر علوم پاکستان با شهردار اصفهان مطرح شد؛ 
 ابراز تمایل برای انجام مراودات علمی

 و توسعه گردشگری میان اصفهان و پاکستان 
در دیدار وزیر علوم پاکستان با شــهردار اصفهان بر افزایش مراودات 

علمی و توسعه گردشگری میان اصفهان و پاکستان تأکید شد.   
به گزارش اداره ارتباطات رســانه ای شــهرداری اصفهــان، » فواد 
حسین« وزیر علوم کشور پاکستان در جریان سفر به اصفهان با قدرت 
اله نوروزی، شــهردار اصفهان دیدار و گفت و گو کرد. شهردار اصفهان 
ضمن ابراز خرسندی از این دیدار و ابراز امیدواری نسبت به ایجاد تعامل 
و همکاری برای مناسبات بیشــتر در آینده، اظهار کرد: گفت و گوهای 
بسیار خوبی با وزیر علوم پاکســتان صورت گرفت و این مقام عالی رتبه 
از کشور پاکستان، اصفهان را شــهری زیبا و مناسب برای توسعه روابط 
گردشگری و علمی با کشور پاکستان ذکر کرد.  قدرت اله نوروزی با اشاره 
به گفت و گوهای صورت گرفته با وزیرعلوم پاکستان، تصریح کرد: گفت 
و گوهایی در خصوص حوزه گردشــگری انجام و قرار شد در خصوص 
طرح اصفهان 2۰2۰ و مباحث مربوط به گردشــگری اقداماتی صورت 
بگیرد. وی تصریح کرد: شهرداری اصفهان در خصوص تکنولوژی های 
نوین مانند شهر هوشمند، شهر خورشــیدی و ... اقدامات خوبی شروع 
کرده تا ضمن مصرف بهینه انرژی، اســتفاده از فناوری هــای روز را در 
دستور کار خود قرار دهد.    وی با بیان اینکه از وزیر علوم پاکستان دعوت 
شد تا به همراه وزیر فرهنگ این کشور در زمان برگزاری جشنواره بین 
المللی فیلم های کودکان و نوجوانان در اصفهان حضور یابند، ادامه داد: 
همچنین در خصوص تورهای گردشگری دانشجویی و حضور اساتید 
دانشگاه های پاکستان در اصفهان مذاکراتی انجام گرفت و قرار شد این 
موضوع پیگیری شود. شهردار اصفهان گفت: امیدوارم وزارت علوم ایران 
و پاکستان با همکاری دانشگاه و شــهرداری اصفهان نتایج خوبی از این 

سفر کسب کنند.
مراودات علمی خود را با اصفهان گسترش می دهیم

وزیر علوم پاکستان نیز با اشاره به این دیدار و با بیان اینکه این نخستین 
سفرم به ایران و اصفهان اســت، اظهار کرد: اصفهان شهر بسیار زیبایی 

است و ما عاقمند به گسترش روابط با ایران هستیم. 
فواد حسین تصریح کرد: سازمان همکاری های اقتصادی)اکو( یک 
نهاد مهم برای پاکستان و ایران است و ما دوست داریم از طریق مکاتبات 
و مراودات علمی مناسبات و ارتباطات خود را گسترش دهیم. به عنوان 
مثال، جنگل های پاکستان دســتخوش تخریب بسیار زیادی شده اما 
طی پنج سال گذشته کشور پاکستان موفق شد پنج درصد از این جنگل 
ها را احیا کند. در خصوص روش های نویــن آبیاری نیز اقدامات علمی 
زیادی در کشور پاکستان صورت گرفته است، معتقدیم با تمرکز بر روی 
تکنولوژی ها می توان گام های بلندی در استفاده بهینه از منابع برداشت 
و در این زمینه آماده دریافت و انتقال تجربه ها و همکاری با ایران و شهر 

اصفهان هستیم.

سخنگوی شرکت آب و فاضاب استان اصفهان خبرداد:
کماکان اصفهانی ها کمترین میزان مصرف سرانه 

آب شرب  را در کشور به خود اختصاص دادند
در حال حاضر سرانه مصرف آب شرب در بخش خانگی در اصفهان 1۴9 لیتر 
می باشــد در حالیکه  هم اکنون این رقم در کشور بطور میانگین حدود 1۵7 لیتر 

است.
سید اکبر بنی طباء در پاســخ به اینکه در چند روز اخیر در خبرگزاری تسنیم  
خبری  مبنی بر اینکه، ۴ کان شــهر از جمله اصفهان رکوردار مصرف آب شرب 
در کشور  هســتند  آمده عنوان کرد:بیش از 1۰ سال است که از افق طرح آبرسانی 
اصفهان بزرگ می رسد ولی به رغم  افزایش جمعیت ، آب شرب به صورت عادانه 
میان مشترکین در سطح استان  توزیع می شود. وی با بیان اینکه ساانه بیش از 3۰ 
هزار انشعاب به استان  اضافه می شود تصریح کرد:همه ساله بطور میانگین 3۰ هزار 
مشترک به استان اصفهان افزوده می شودند بطوریکه هم اکنون بیش از ۴ میلیون 
نفر تحت پوشش شــرکت آبفا قرار دارند.مدیر روابط عمومی و آموزش همگانی 
شرکت آب و فاضاب اســتان اصفهان با اشاره به تنها ســامانه آبر سانی اصفهان 
بزرگ تصریح کرد:به دلیل حداکثر ظرفیت تنها ســامانه آبرسانی اصفهان بزرگ 
هم اکنون در تامین آب شرب مشترکین با کمبود 2.2 تا 2.۵ متر مکعب در ثانیه 
مواجه هستیم اما با این همه خللی در تامین آب شرب مشترکین به صورت پایدار 
پدید نیامده است.بنی طبا فرهنگ صحیح مصرف آب در اصفهان را یکی از عوامل 
موثردر تامین پایدار آب شرب مشترکین بر شــمرد و خاطر نشان ساخت:استان 
اصفهان در منطقه گرم وخشک قرار دارد بطوریکه میزان بارش در  این استان ۵۰ 
درصد متوسط بارندگی در کشور است  و بعضا در فصل تابستان دمای هوا به حدود 
۴۰ درجه می رسد ولی  مصرف بهینه باعث دسترسی پایدار مردم به آب شرب در 

اصفهان شده است.

گزارش

 دادستان کل کشور:
 جنگل را برش داده اند تا چند  آدم پولدار و بی وجدان چند صباحی ویا داشته باشند

  معاون اول رئیــس جمهور 
خاطرنشــان کــرد: مهمترین 
پروژه هــای آلومینیوم کشــور 
در شهرســتان امــرد فاررس 
بــا ســرمایه گذاری چندهزار 
میلیــارد تومانی در حــال اجرا 

است .
اسحاق جهانگیری در حاشیه 
ورود به شهرســتان امرد بیان 
کرد: برنامه این سفر مختص به 
شهرستان امرد و جهرم و برای 
بررسی مسائل این منطقه است 

و در اولین فرصت با برنامه ریزی 
اســتاندار به شــیراز و  ســایر 

شهرستان ها سفر خواهم گرد . 
وی ادامه داد: در شهرســتان 
امــرد طرح هایــی مهمی که 
جزو مهمترین طرح های کشور 
و اقتصــاد مقاومتی محســوب 
می شوند، در حال اجرا است که 
پروژه الومینیــوم از جمله آنها 
است که برای توســعه کشور به 

شدت به آن نیاز داریم . 
معاون اول رئیــس جمهور با 

تصریح بر ایــن نکته که ظرفیت 
کشور محدود است و باید برخی 
مــواد اولیه جهــت تکمیل این 
پروژه از خارج از کشور وارد شود، 
گفت: به دلیل اینکه آلومینیوم 
انرژی زیادی مصرف می کند در 
اکثر کشــورهای حاشیه خلیج 
فارس ایــن صنعت پیشــرفت 

کرده است . 
جهانگیــری ادامــه داد: در 
ایران نیز با توجه به ســابقه زیاد 
ایــن صنعت نیازمنــد کارهای 
جدی تــر هســتیم؛ مهمترین 
طرح های صنعت الومینیوم در 
این شهرستان با سرمایه گذاری 
چند هــزار میلیــارد تومانی در 

حال اجرا است . 
وی همچنین دلیــل بازدید 
خود از ایــن پــروژه را طوانی 
شــدن مدت زمان اجــرا ذکر و 
خاطرنشــان کرد: نیــاز بود تا 
با بازدیــد مجدد از ایــن پروژه 

مشــکات را حــل و شــاهد 
بهره بــرداری از آن تــا پایــان 
امســال و یا اوایل ســال آینده 

باشیم . 
رئیــس  اول  معــاون 
جمهــور اضافه کــرد: دو طرح 
پتروشــیمی  و  پاایشــگاهی 
هم در این شهرســتان در حال 
اجراســت که هر دو پــروژه با 
حجم سرمایه گذاری چندهزار 
میلیــارد تومانی نقــش تعیین 
کننده ای در توسعه کشور دارند 

 .
جهانگیری هــدف از بازید از 
این طرح ها را تمرکز بر رسیدگی 
به عملیات اجرایــی آنها در دو 
ســال پایانی دولت عنوان کرد 
و گفت: پــس از ایــن بازدید به 
شهرســتان جهرم سفر خواهم 
کرد و طی آن پروژه هایی چون 
آب آشــامیدنی و نیروگاه برق 

مورد بازدید قرار خواهد گرفت .

اسحاق جهانگیری عنوان کرد:

اجرای مهمترین پروژه های آلومینیوم کشور در شهرستان امرد



وزیر خارجــه قطر گفــت که امیــر این 
کشور نتوانســته میان واشــنگتن و تهران 

میانجی گری کند.
»محمــد بــن عبدالرحمــن آل ثانی«، 
وزیــر خارجــه قطر، گفــت که دیــدار روز 
سه شنبه امیر این کشــور با »دونالد ترامپ«، 
رئیس جمهــوری آمریــکا نتوانســت میان 

واشــنگتن و تهــران میانجی گــری کنــد، 
چراکه کاخ ســفید همچنان باور داشت که 
تحریم های ســخت گیرانه ایــران را به میز 

مذاکره می کشاند. 
ثانــی گفت: »حســی کــه مــا از ایاات 
متحده داشــتیم ایــن بود کــه آن ها جنگ 
نمی خواهند.« وزیر خارجه قطر این سخنان 

را روز گذشته -چهارشنبه- بیان کرد.
وی افــزود کــه آمریکایی هــا »تحریم را 
ابزاری سودمند برای کشــاندن تهران به میز 

مذاکره می  دانند.«
ثانی وضعیت فعلی را »بن بست« خواند و 
گفت که »تحت این تحریم هــا ایران به میز 

مذاکره بازنمی گردد.«

شنبه     22   تیر    1398    شماره   31047بانک و بیمهایران تحت تحریم ها پای میز مذاکره بازنمی گردد

عضو کمیســیون بودجه مجلــس می گوید: درحالــی بانک ها برای 
پرداخت وام های قرض الحسنه خُرد ســخت گیری می کنند که تجربه 
نشان می دهد بیشــترین معوقات بانکی مربوط به عدم تسویه وام های 

کان است.
حسینعلی حاجی دلیگانی در گفت وگو با خانه ملت در ارزیابی میزان 
رضایت مندی مردم از وام ازدواج، گفت: اگرچه افزایش مبلغ وام ازدواج 
اقدام به موقع و درســتی بود اما جوانان نســبت به نحوه پرداخت این وام 
بسیار گله مند هستند چراکه موانع بســیاری همچون »نحوه پرداخت 
وام« و »شرایط سخت تعیین شده برای ضامن » در این مسیر وجود دارد، 
درواقع اگر فردی اقوام درجه یک کارمند دولت نداشته باشد نمی تواند از 
وام ازدواج استفاده کند لذا دریافت وام ازدواج عما برای بسیاری از افراد 

امکان پذیر نیست.
جوانان نســبت به نحوه پرداخت وام ازدواج بســیار گله مند هستند 
چراکه موانع بســیاری همچون »نحوه پرداخت وام« و »شرایط سخت 
تعیین شده برای ضامن » در این مسیر وجود دارد، درواقع اگر فردی اقوام 
درجه یک کارمند دولت نداشته باشــد نمی تواند از وام ازدواج استفاده 

کند لذا دریافت وام ازدواج عما برای بسیاری از افراد امکان پذیر نیست
نماینده مردم شاهین شهر، میمه و برخوار در مجلس شورای اسامی 
معتقد است باتوجه به شرایط کنونی حاکم بر ادارات و بانک ها مردم برای 
دریافت آســان تســهیات و حق و حقوق خود باید حتما کارمند دولت 

باشند اما این آسیب بزرگی برای نظام اداری کشور است.
شرایط کنونی حاکم بر ادارات و بانک ها با چابکسازی دولت 

منافات دارد
به اعتقاد این نماینده مجلس شرایط کنونی حاکم بر ادارات و بانک ها 
با چابکســازی دولت منافات دارد و نه تنها موجب ســبک شدن دولت 

نمی شود بلکه هر روز گرایش به استخدام دولتی رو به افزایش است.
تنها یک ضامن برای دریافت وام ازدواج کافی است/بانک ها 

تا 3ضامن درخواست می کنند
حاجی دلیگانی با یادآوری اینکه طبق مصوبه بانک مرکزی تنها 

یک ضامن برای دریافت وام ازدواج کافی است اما بانک ها عما تا 3 
ضامن از متقاضی درخواست می کنند و حتی دو ضامن باید دارای 
کسر از حقوق باشد که این شــرایط بسیار کار را سخت کرده است، 
البته شــرایط دیگر وام ها به همین منوال ســخت و صعب العبور 

است.  
بیشترین معوقات بانکی مربوط به عدم تسویه وام های 

کان است
عضو فراکســیون وایی مجلس تاکید کــرد: درحالی بانک ها 
برای پرداخت وام های قرض الحســنه خُرد سخت گیری می کنند 
که تجربه نشان می دهد بیشــترین معوقات بانکی مربوط به عدم 

تسویه وام های کان است.
پیشنهاد پرداخت وام برای ودیعه مسکن به مردم

عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس شورای 
اسامی با تشکر از وزیر اقتصادی بابت پیشنهاد پرداخت وام برای 
ودیعه مســکن به مردم، اضافه کرد: باتوجه به افزایش اجاره بها و 
گرفتاری های ایجاد شــده برای مردم جهت تامین پیش پرداخت 

اجاره خانه، این پیشنهاد در صورت اجرا اتفاق خوبی خواهد بود

حاجی دلیگانی با انتقاد از بانک ها برای شیوه پرداخت وام های خُرد؛

یک ضامن برای دریافت وام ازدواج کافی است

تقدیر استاندار مازندران از بانک پارسیان
استاندار مازندران ازمشارکت وهمکاری بانک پارسیان و دیگر بانک 

های خصوصی در توسعه سرمایه گذاری و اشتغال این استان تقدیر کرد.
احمد حسین زادگان با ارسال نامه تقدیر به دکتر کورش پرویزیان، 
رییس کانون بانک ها و موسسات اعتباری خصوصی و مدیرعامل بانک 
پارســیان از مشــارکت بانک های خصوصی در امر بررسی و پرداخت 
تســهیات از محل اعتبارات بند » ب »تبصره 16 قانون بودجه ســال 

1397 در بخش توسعه سرمایه گذاری و اشتغال تقدیر کرد.
استاندار مازندران همچنین با اظهار خرسندی ازعملکرد بانک های 
خصوصی، ابراز امیدواری کرد؛ با توجه به نامگذاری سال 1398 به عنوان 
»رونق تولید«، بانک های خصوصی اســتان در بخش توسعه سرمایه 
گذاری اشتغال و تحقق شعار رونق تولید مشارکت و همکاری ازم را به 

عمل آورده و در این مسیر گام های موثری بردارند.

کسب رتبه اول رعایت حقوق مصرف کنندگان 
استان سمنان توسط بانک ملی

بانک ملی ایران در ارزیابی رعایت حقوق مصرف کنندگان و منشور 
حقوق شهروندی در بین دســتگاه های اجرایی استان سمنان موفق به 
دریافت لوح تقدیر و تندیس رتبــه اول رعایت حقوق مصرف کنندگان 

شد.
در جلسه شورای اداری استان که با حضور احمد همتی نماینده مردم 
شهرستان های سمنان، مهدیشهر و ســرخه در مجلس، حسن بیگی 
نماینده مردم دامغان در مجلس و مدیران سازمان های اجرایی استان 
سمنان برگزار شد، لوح تقدیر و تندیس رتبه اول رعایت حقوق مصرف 
کنندگان از سوی علیرضا آشناگر استاندار سمنان به احمد بهکار مرام 

رییس اداره امور شعب استان سمنان بانک ملی ایران اهدا شد.

دبیر کل سیاست خارجی اتحادیه اروپا:
 پیشرفت هایی در زمینه ایجاد کانال مالی

 با تهران صورت گرفته است
اتحادیه اروپا اعام کرد که پیشرفت هایی در زمینه ایجاد کانال مالی با 
تهران برای دور زدن تحریم های آمریکا و زنده نگاه داشتن برجام صورت 

گرفته است.
اتحادیه اروپا اعام کرد که پیشرفت هایی در زمینه ایجاد کانال مالی با 
تهران برای دور زدن تحریم های آمریکا و زنده نگاه داشتن برجام صورت 

گرفته است.
»هلگا اشــمید«، دبیر کل سیاســت خارجی اتحادیه اروپا، امروز 
-پنج شنبه- گفت که عاوه بر بیش از 1۰ کشور اروپایی که در این فرآیند 
نقش دارند، »اعضایی که عضو اتحادیه اروپا نیستند نیز در کانال مالی با 

تهران شرکت خواهند کرد.«
عاوه بر اعضای اتحادیه اروپا که در برجام حضور دارند، هفت کشور 
دیگر از این بلوک نیز اعــام کرده اند که در ایجاد کانــال مالی با تهران 

همکاری می کنند.

وزیر اقتصاد:
 وضع و معافیت مالیاتی جدید نیازمند

 حکم قانونگذار است
وزیر اقتصاد با اشاره به اینکه وضع و یا اعمال معافیت مالیاتی جدید 
باید با حکم قانونگذار باشد، تاکید کرد: سازمان مالیاتی نباید برای دریافت 

اطاعات مودیان، پیگیر تک تک دستگاه ها شود.
فرهاد دژپسند که به مناسبت هفته مالیات در جمع مدیران سازمان 
امور مالیاتی کشور حضور یافته بود، ضمن تبریک هفته مالیات و تقارن 
آن با دهه کرامت، با بیان اینکه مودیان مالیاتی ولی نعمتان ما هســتند 
اظهار داشت: درست است که تامین نیازهای توسعه ای کشور، مستلزم 
تحقق کامل درآمدهای مالیاتی است، اما باید توجه داشت این امر نباید 
به قیمت تحت فشــار قرار دادن بخش خصوصی در شــرایط حساس 

کنونی انجام شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی در ادامه اظهار داشــت: موضوع مالیات 
جزو موارد نادری محسوب می شــود که وضع یا معافیت از آن نیازمند 
حکم قانونگذار است و سازمان امور مالیاتی نباید برای دریافت اطاعات 
مودیان، پیگیر تک تک دستگاه ها شود، بلکه نظام اطاعاتی کشور باید 
به گونه ای طراحی شــود که ســازمان امور مالیاتی به طور اتوماتیک، 

اطاعات مالی را از دستگاه های مختلف جمع آوری کند.

خبر

شــهردار تهران گفت: بانک 
شهر باید در بخش هایی همچون 
خودروی برقی، دوچرخه  برقی 
و خرید اتوبوس هایــی که ما به 
بخــش خصوصــی می دهیم، 
مشــارکت داشــته باشد ضمن 
اینکه امــکان پرداخــت وام به 
خانواده ها برای خرید دوچرخه 
در حال بررسی و عملیاتی شدن 

است.
پیــروز حناچی با اشــاره به 
نشست مشــترک هیئت مدیره 
جدید بانک شــهر با شهرداران 
کانشهرها به عنوان مؤسسین 
و ســهامداران حقوقــی، نقش 
ســهامداران بــا ایــن بانک را 
رابطه ای دو طرفه عنوان و اظهار 
کــرد: همانطور که بانک شــهر 
از کانشــهرها انتظــار حمایت 

دارد، شهرداران نیز انتظار دارند 
بانک، آنها را به عنوان مشــتری 
درجه یــک ببیند کــه مطمئناً 
این موضوع از اهــداف بانک هم 

هست.
وی بــا بیان اینکه نــگاه ما به 
بانک ها به خصوص بانک شــهر، 
نگاهی ملی اســت، گفــت: به 
عقیده من همه مــا یک خانواده 
هستیم و مانند یک خانواده باید 
برای پیشبرد برنامه ها و اهداف 

بانک تاش کنیم.
رییــس مجمع شــهرداران 
کانشــهرها  گفــت: از دوران 
و  کرده ایــم  عبــور  ســخت 
کانشهرها باید برای حفظ این 
بانک به عنوان برند شــهرداری 
و مدیریــت شــهری تــاش و 
همکاری کنند. در این راســتا، 
ازم است از تشــریک مساعی 
رئیــس کل بانــک مرکــزی و 
مجموعه تحت مدیریتشان نیز 

قدردانی کنیم.
زیــان  ادعــای  حناچــی 
شــهرداری تهران و کانشهرها 

در تأســیس بانــک شــهر را 
غیرکارشناســی خواند و عنوان 
کرد: این موضــوع را زمان ثابت 
خواهد کــرد. آن چه مــا انتظار 
داریم این اســت کــه در دوره 
مدیریت جدید بانک شهر تدبیر 
شود تا نماد بانک در بورس افت 
نکند و این موضوع به عنوان یک 

هدف اصلی تعقیب شود.
وی بــا تقدیــر از تدابیــر و 
زحمات مدیرعامل بانک شــهر 
در مدت انتقــال مدیریت و حل 
و فصــل مشــکات پیــش رو، 
مســیر کنونی این بانک را مسیر 
درستی دانســت و تصریح کرد: 
به جز کانشــهرها، شهرداران 
دیگر شــهرها هم از بانک انتظار 
حمایت دارند. این پناســیل اگر 
هم جهت شود بســیار پرقدرت 
عمل خواهد کرد. در حال حاضر 
بودجه شهرداری تهران و شاید 
بسیاری از کانشــهرها معادل 
بودجه عمرانی کشــور اســت، 
بنابرایــن گردش مالــی که در 
شهرداری ها وجود دارد، بزرگ 

ترین قدرت سرمایه در گردشی 
اســت کــه می تواند پشــتوانه 
بانک شــهر برای ارائه خدمات و 
تسهیات به شهروندان و توسعه 
پایدار شهرها باشــد. بانک این 
موضوع را باید همواره به عنوان 
بزرگ ترین سرمایه خود حفظ 

کند.
شــهردار تهــران همچنین 
با تاکید بر ادامــه فعالیت بانک 
شــهر و کانشــهرها در حوزه 
مسئولیت اجتماعی اظهار کرد: 
بانک شــهر جهت گیری هایی 
در این زمینه داشــت که باید در 
بخش هایــی همچون خودروی 
برقی و دوچرخــه  برقی و خرید 
اتوبوس هایــی که مــا به بخش 
خصوصی می دهیم، مشــارکت 
داشته باشد و حمایت اقتصادی 
ازم را انجام دهد. در این ارتباط 
امکان پرداخت وام به خانواده ها 
برای خرید دوچرخــه در حال 
بررســی و عملیاتی شدن است. 
این موارد ریسک ندارد و بسیار 

تاثیرگذار خواهد بود.

پرداخت وام دوچرخه به خانواده ها در بانک شهر



سفر شیتزو آبه به ایران در سطح باا انجام گرفت وقتی هم که ایران اولین بار توسط 
آمریکا تحریم شدژاپن همکاری اقتصادی خود را ادامه داد و نشان داد که این کشور به 
دنبال صلح و ثبات در منطقه است، در حال اضر نیز این کشور شریک تجاری نیست اما 

یکی از مقاصد تجاری ایران است.
ژاپن شریک تجاری تهران نیست

عضو هیات رئیسه مجمع واردات گفت: پس از انقاب ما هیچ گاه به لحاظ سیاسی 
و یا اجتماعی چالشی با ژاپن نداشتیم پس می توانســتیم از لحاظ اقتصادی با یکدیگر 
همکاری داشته باشیم و مانعی وجود نداشت اما عدم نیاز دو کشور به یکدیگر در بحث 

تجارت سبب شده بود تا مراوده خاصی در این حوزه صورت نگیرد.
علیرضا مناقبی عضو هیات رییسه مجمع واردات در خصوص ظرفیت های همکاری 
ایران و ژاپن گفت: تجارت ایران و ژاپن در ۴۰ سال اخیر هیچ گاه به حدی نبوده که این 

کشور را بتوان به عنوان شریک تجاری تهران مطرح کرد.
 وی افزود: پس از انقاب ما هیچ گاه به لحاظ سیاســی و یا اجتماعی چالشی با ژاپن 
نداشتیم پس می توانستیم از لحاظ اقتصادی با یکدیگر همکاری داشته باشیم و مانعی 
وجود نداشت اما عدم نیاز دو کشور به یکدیگر در بحث تجارت سبب شده بود تا مراوده 
خاصی در این حوزه صورت نگیرد.مناقبی با اشاره به تجارت محدود صورت گرفته بین 
دو کشور گفت: کشور ژاپن به صورت سنتی از ایران نفت خریده و معمواً  آن را به صورت 
نقدی پرداخت کرده اســت. فاصله زیاد و عدم تولید کااهای مورد نیاز ایران با قیمت 
ارزان سبب شده که بخش خصوصی و تاجران دو کشور تمایلی برای همکاری با یکدیگر 
نداشته باشــند. در صنایع هایتک و تکنولوژی باا نیز این شرکت ها و مقام های دولتی 
بودند که با  کمپانی های ژاپنی مذاکره داشــتند.وی افزود: اکنون پس از سفر نخست 
وزیر ژاپن انتظار می  رود که شــرکت های ژاپنی به خصوص فعال در بخش تکنولوژی 
 های نوین و صنایع  های تک اقدام به بررسی بازار ایران و فرصت های اقتصادی آن کنند 
کما اینکه در خبرها داشتیم که مدیران ارشد برخی از شرکت های فعال در حوزه برق و 
نیروگاهی در تهران حضور داشتند. اما اگر می خواهیم همه اینها هدفمند باشد باید در 
ابتدا سراغ ایجاد اتاق بازرگانی مشترک برویم تا به صورت هدفمند و با همکاری سفارت 

بتوانیم یک نقشه راه ایجاد کنیم.
می خواهیم ژاپن را به عنوان شریک سیاسی و بالقوه اقتصادی حفظ کنیم

یک دیپلمات وزارت خارجه گفت: ژاپنی ها همیشه ســعی کردند نقش تنش زدا، 

میانجی و بهبود دهنده روابط میان ایران و آمریکا در برخــی مقاطع و نیز در منطقه را 
داشته باشند و در موضوعات مختلف هم دخالت داشته اند.

حسین الوندی سفیر پیشین ایران در ویتنام و کارشناس مسائل شرق آسیا گفت: 
هیچ وقت تعامل مقامات دو کشور قطع نشده اســت و ژاپنی ها روابط اقتصادی به ویژه 
نفت را به طور جدی با ایران دنبال می کنند اما اان فشــارها اینقدر زیاد است که روند 
خرید نفت را قطع کردند. با وجود محدودیت ها و فشارها از سوی آمریکا اما در سفر آبه 

مکانیزم هایی برای تعامل دو کشور پیشنهاد شد.
وی تاکید کرد: ژاپن شریک راهبردی آمریکاست و می تواند در سیاست های آمریکا 
علیه ایران تأثیر بگذارد، از این رو باید به او به عنوان شریک سیاسی مهم نگاه کنیم. آقای 
روحانی 9 بار با آبه در مکان ها و زمان های مختلف دیدار کردند و ما حتماً می خواهیم به 

عنوان شریک سیاسی و بالقوه اقتصادی این کشور را حفظ کنیم.
الوندی اظهار کرد: از سال 9۴ آماده انجام سفر آقای آبه به تهران بودیم تا انجام شود 
و در نهایت در سطح باایی انجام شــد. در زمانی که آمدند ظرفیت تعامات دو جانبه 
اقتصادی خیلی محیا نبود اما این ظرفیت برای آینده وجود دارد. دلیل ســفر آبه ایجاد 
صلح و ثبات منطقه و کاهش تنش بود. آنها احســاس کردند سطح تنش میان ایران و 
آمریکا در حال افزایش است و باید کنترل شود و سعی کردند نقش کاهش دهنده تنش 

را ایفا کنند البته سفر با موافقت ترامپ انجام شد.

نایب رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس، گفت: 
ارزهای دولتی تخصیصی به واردات گوشــت قرمز 
به صورت 1۰۰درصدی صرف واردات این محصول 

نشد و هدف تنظیم بازار را محقق نکرد.
عباس پاپی زاده بالنگان نایب رئیس کمیسیون 
کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیســت 
مجلس شــورای اســامی در گفت وگو با خبرنگار 

خبرگزاری خانــه ملت، در خصــوص پیش بینی 
افزایــش ۵ درصدی میزان تولید گوشــت قرمز در 
کشور، گفت: با توجه به اینکه ســال پرآبی را از نظر 
میزان بارش ها داشــته ایم علوفه مورد نیاز کشور در 
مراتع و ارضی زراعی تولید شــده و در اختیار بخش 
دامپــروری وجود دارد کــه تاثیر مثبتــی بر روی 

تولیدات دامی کشور دارد.

این نماینده مردم در مجلس شــورای اسامی 
در خصوص اینکه چرا با توجه به پیش بینی افزایش 
تولید و واردات گوشــت قرمز کماکان قیمت ها باا 
اســت، گفت: یکــی از دایل عــدم کاهش قیمت 
گوشــت قرمز افزایــش قیمت عمومــی تمامی 
کااها است، در برخی از موارد شــاهد رشد 1۰۰ تا 

۴۰۰درصدی نرخ کااها بوده ایم.

انحراف ارز دولتی تخصیصی به واردات گوشت قرمز از مسیر اصلی صنعت و شهری 4 شنبه     22   تیر    1398    شماره   1047

سرپرست شبکه دامپزشکی شهرستان بروجن خبر داد:
بیش از 260 کیلوگرم انواع فرآورده های خام دامی 

غیربهداشتی و غیرقابل مصرف، ضبط و معدوم شد
در خرداد ماه سال جاری بیش از 26۰ کیلوگرم انواع فرآورده های خام دامی غیر 

بهداشتی در سطح شهرستان بروجن از چرخۀ مصرف انسانی خارج شد
به گزارش روابط عمومی اداره کل دامپزشــکی استان چهارمحال و بختیاری، 
رئیس شبکه دامپزشکی شهرستان بروجن در این خصوص اظهار داشت: طی یک 
ماه گذشته )خرداد ماه سال جاری( بیش از 26۰ کیلوگرم انواع فرآوردۀ خام دامی 

غیرقابل مصرف در سطح این شهرستان ضبط و معدوم شد.
دکتر داوود ربیعی افزود: با انجام 6۰8  مورد بازرســی بهداشــتی از واحدهای 
صنفی بســته بندی، نگهداری، توزیع و عرضۀ مواد خام دامی، از تعداد 18 مرکز 
متخلف، این مقدار فرآوردۀ خام دامی غیر بهداشــتی و غیرقابل مصرف، کشف و 
ضبط شد.وی افزود: اشه های کشتار شدۀ در واحدهای عرضه باید دارای برچسب 
مشخصات )لیبل( غیر مخدوش بوده و به مشــخصات درج شده بر روی آن مانند 
تاریخ کشتار و تاریخ مصرف آن توجه کنند. وی از مصرف کنندگان این محصوات 
درخواست کرد: فرآورده های خام دامی را از مراکز مجاز و تحت پوشش نظاارت های 
بهداشــتی دامپزشــکی تهیه و در هنگام خرید به مهر و برچســب مشخصات 
دامپزشکي )لیبل( بر روي فرآورده ها توجه و دقت نمایند.دکتر ربیعی تأکید کرد: 
مصرف کنندگان ایــن محصوات می توانند در صورت مشــاهدۀ هرگونه تخلف 
بهداشتي در مراحل تولید، بسته بندی، حمل ونقل و عرضۀ فرآورده هاي خام دامي 

شهرستان ، مراتب را از طریق تلفن 3۴2۴687۰ اطاع رساني کنند.

دکتر غامرضا سلیمانی مدیرعامل شرکت سرمایه 
گذاری صدر تأمین

 ذوب آهن اصفهان در صف اول مبارزه
 با تحریم است

دکتر غامرضا سلیمانی مدیرعامل شرکت ســرمایه گذاری صدر 
تأمین و هیأت همراه ضمن حضور در ذوب آهن اصفهان و بازدید از خط 
تولید و پروژه های مختلف از جمله پــروژه PCI ) تزریق پودر زغال به 
کوره بلند( ، با مهندس منصور یــزدی زاده مدیرعامــل و تنی چند از 

مسئولین این شرکت دیدار و گفتگو نمودند .
وی در این بازدید گفــت : ذوب آهن یکی از نمادهای اصلی عظمت و 
هویت صنعت این کشور است که دستاوردهای بزرگی همچون تولید 

ریل و تربیت نیروی انسانی متخصص برای کشور به ارمغان آورده است.
مدیرعامل صدر تامین افزود : این شرکت در مسیر خوبی قرار دارد و به 

ویژه در دو سال اخیر موفقیت های مهمی کسب نموده است .
دکتر سلیمانی پس از بازدید از پروژه PCI گفت : عملکرد ذوب آهن 
در این پروژه و زحماتی که تاشگران این شــرکت برای پیشبرد آن در 
شرایط تحریم های ظالمانه متحمل شده اند ، ارزنده و غرورآفرین است 
و همچنین نشانگر برخورداری این شرکت از تکنولوژی های مدرن در 

صنعت فواد می باشد .
وی مهمترین مشکل کنونی این شرکت را تأمین مواد اولیه و به ویژه 
سنگ آهن دانســت و گفت : مجموعه دولت ، سازمان تأمین اجتماعی 
، هلدینگ شستا و شــرکت صدرتأمین  برای حل این مشکل عزم خود 
را جزم کرده اند و تصمیم اخیر دولت برای اختصاص سنگ آهن به این 

شرکت ، یک گام مثبت است ، اما این مشکل باید ریشه ای حل شود .
مدیرعامل صدر تأمین افزود : ذوب آهن مشکات داخلی خود برای 
افزایش تولید  را به خوبی حل کرده است و لذا با تأمین سنگ آهن شاهد 

شکوفایی این مجتمع عظیم صنعتی خواهیم بود .
دکتر ســلیمانی ، از تاشــگران ذوب آهن اصفهان به دلیل تولید 
محصوات جدید از جمله ریل ملی نیز قدردانی نمــود و گفت : در این 
بازدید ، محموله های ریل تولید شــده در ذوب آهن را مشــاهده کردم 

هرچند هنوز عده ای این موفقیت مهم را باور ندارند .
وی افزود : به زودی محموله های ریل با حضور مسئولین وزارت راه و 
شهرسازی ، بارگیری و تحویل می شود و این امر نشانگر بی نیازی کشور 

از واردات ریل است  .
مدیرعامل صدر تأمین ، ذوب آهن اصفهــان را در صف اول مبارزه با 
تحریم و کاهش فشارهای اقتصادی توصیف نمود و گفت : قطعاً کشور ما 
با همت پوادمردان عرصه صنعت از این شرایط سخت عبور خواهد کرد .

دکتر سلیمانی اظهار داشت : حداقل انتظار سازمان تأمین اجتماعی ، 
اجرای برنامه است و امیدوارم در ذوب آهن اصفهان فراتر از آن عمل شود و 

رکوردهای جدیدی در عرصه تولید ثبت گردد .
وی بر اتمام پــروژه های ناتمام ، کاهش هزینه ها و اســتفاده از تمام 
ظرفیت های ذوب آهن اصفهان تأکید نمود و گفت : منابع انسانی سرمایه 
اصلی یک شرکت هستند و این شرکت با 1۴ هزار نیروی شاغل و نزدیک 
به ۴۰ هزار بازنشسته که در صنعت فواد دارای دانش و تجربه ای گرانبها 

هستند ، می تواند مدیریت دانش بسیار خوبی اعمال نماید. 

یاد  داشت

آفتاب اقتصادی از وضعیت شراکت ایران و ژاپن گزارش می دهد

ژاپن یکی از مقاصد تجاری است نه شریک

وزیر صنعت، معدن و تجارت با تاکید بر آمادگی 
کشــورمان جهت برگــزاری هجدهمین اجاس 
کمیسیون مشترک دوکشور ایران و عمان در نیمه 
دوم امســال در تهران، خواســتار برگزاری نشست 
تجاری بین شرکت های توانمند خصوصی دو کشور 

شد.
به گزارش وزارت صنعت، معــدن و تجارت، رضا 
رحمانی در دیدار با وزیر صنایــع و تجارت عمان با 
اشاره به وجود اشتراکات فراوان تاریخی، فرهنگی و 

حسن همجواری، گفت: دو کشور از روابط مطلوب 
سیاسی که بستر مهمی جهت توسعه و ارتقای سطح 
مراودات تجاری هســتند برخوردارند و ازم است 
مناســبات در حوزه های صنعتی، معدنی، سرمایه 

گذاری مشترک و صادرات مجدد گسترش یابد.
شایان ذکر اســت، وزیر صنعت، معدن و تجارت 
جمهوری اسامی ایران که در صدر هیاتی بلند پایه 
دولتی به مسقط سفر کرده است، روز چهارشنبه با 
علی بن مسعود الســنیدی »وزیر صنعت و تجارت 

سلطنت عمان« دیدار و گفت وگو کرد.
دو طــرف در این دیدار درخصــوص موضوعات 
هجدهمین کمیســیون همکاری های مشترک و 
دیگر موضوعات اقتصادی، صنعتی و بازرگانی مورد 

عاقه بحث و تبادل نظر کردند.
طرفین ضمن ابراز خرسندی بابت توسعه سطح 
مراودات تجاری بین دو کشور بویژه در دو سال اخیر، 
بر رسیدن به رقم هدف گذاری شده ۴ میلیارد داری 

مبادات تجاری تاکید کردند.

وزیر صمت خبرداد:

هدف گذاری ۴ میلیارد داری مبادات تجاری با عمان



 مشــاور امور بانوان و خانواده اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
مازنــدران از اجرای برنامه هــای فرهنگی هفته حجاب و عفاف ایــن اداره کل 

خبرداد.
 مرضیه ابراهیمی ضمن اعام این مطلب افزود : با فرا رســیدن سالروز واقعه 
مسجد گوهر شاد و حمله رژیم سفاک رضاخانی به معترضین کشف حجاب در 
21 تیر ســال 131۵ و به جهت گرامیداشت یاد و خاطره شهدای فاجعه مسجد 
گوهر شاد و همه شهدای مســیر عفاف و پاکدامنی ، این ایام به هفته  »عفاف و 

حجاب« نامگذاری شده است . 
وی ادامه داد : برای ترویج فرهنگ عفاف و حجاب و اســتحکام بنیان خانواده 
اسامی _ ایرانی  و مقابله با تهاجم فرهنگی ، برنامه های فرهنگی  در این هفته بر 

اساس دستور العمل های اباغی برگزار خواهد شد.
ابراهیمی ضمن تشــریح  عناوین این هفته ) 1۵ تا 21 تیر ماه ( تصریح کرد : 

عفاف و حجاب، فریضه الهي ،سیره فاطمي)س(

عفاف و حجاب ،تجلي فطرت ،تاج بندگي ، عفاف و حجاب،  حقوق شهروندي، 
احترام به قانون ، عفاف و حجاب،  تکریم خویشــتن، احترام بــه آزادي ، عفاف و 
حجاب،اخاق مداري ، خانواده ســالم ، عفاف و حجاب میــراث ایراني ،گرایش 
جهاني ، عفاف و حجاب امنیت اجتماعي ، وصیت شهیدان عناوینی هستند که 

برای روزهای این هفته نامگذاری شده است.
ابراهیمی در ادامه اظهار داشــت: فضا ســازی تبلیغی در محیط اداره کل و 
محیط های عمومی تابعه ، ارسال پیام های فرهنگی مرتبط با این ایام به همکاران 
، درج پیام های فرهنگی بر روی نامه های اداری ، برگزاری کارگاه آموزشی عفاف 
و حجاب ، تجلیل از بانــوان عفیفه و فعالین حجاب و عفاف  ، برگزاری مســابقه 
فرهنگی)ویژه همکاران و همسرشان ( ، برگزاری مسابقه نقاشی ) ویژه فرزندان 
همکار (و برگزاری مسابقات ورزشی و مشارکت فعاانه جهت حضور در تجمع 
بزرگ عفاف و حجاب تحت عنوان مدافعان حریم خانواده در بوســتان وایت از 

برنامه های اجرایی این اداره کل در هفته عفاف و حجاب به شمار می آیند.

در راستای طرح تکریم ارباب رجوع در شرکت گاز استان:
 8 درگاه ورودی برای رسیدگی

 به درخواست ها و شکایات مردمی
فهد خباز سرپرست روابط عمومی شــرکت گاز استان خوزستان از 
فعال بودن 8 درگاه ورودی برای رســیدگی به درخواست ها و شکایات 
مردمی خبر داد. فهد خباز سرپرســت روابط عمومی گاز استان گفت: 
با توجه به اهمیت تحقق چشــم انداز سازمانی شــرکت گاز خوزستان 
مبنی بر تحسین برانگیزترین شرکت در ارائه خدمات در سطح کشور، 
این شــرکت حدود 3۴ خدمت را از طریق مراجعه ی حضوری به دفاتر 
پیشــخوان دولت و به صورت الکترونیک به شــهروندان اســتان ارائه 
می دهد. سرپرســت روابط عمومی شــرکت گاز اســتان با بیان اینکه 
بیش از 22۰ دفتر پیشخوان در سطح استان خدمات مربوط به شرکت 
گاز را به شــهروندان ارائه می دهد، افزود: شــهر اهواز با بیش از 6۰ دفتر 
پیشخوان دولت بیشترین خدمات را در سطح استان به مراجعین ارائه 
می دهد. خباز با اشاره به اهمیت رضایت مندی مشترکین گاز طبیعی 
تصریح کرد: شرکت گاز خوزســتان 8 درگاه ورودی جهت رسیدگی به 
درخواست ها و دریافت شــکایات مردمی در حال حاضر به صورت 2۴ 
ســاعته آماده دریافت پیام های مردمی است. سرپرست روابط عمومی 
شرکت گاز استان در خصوص فعالیت درگاه های ورودی گفت: سایت 
شرکت گاز استان، سامانه پیشنهادات و انتقادات 319۴، شماره تلفن 
پیامگیر 3۴۴329۰۰، سامانه ســامد، میز خدمت، سامانه پیام کوتاه 
3۰۰۰19۴۰۰ و ســامانه حوادث و امداد 19۴ در طول شبانه روز آماده 
دریافت پیام مشترکین و رســیدگی به درخواســت های شهروندان 
استان می باشد. خباز کسب رتبه ی برتر استانی در تکریم ارباب رجوع 
طی 12 سال متوالی را یکی از افتخارات شــرکت گاز استان خوزستان 
در خصوص رضایت مندی ذینفعان برشــمرد و تصریــح کرد: در حال 
حاضر پاســخگویی به شــکایت در کمتر از ۴8 ســاعت و رسیدگی به 

درخواست های متقاضیان در حدود یک ساعت انجام می شود.

پس از قوع زلزله 5.7 ریشتری در مسجدسلیمان:
خسارت وارد شد اما آبرسانی به هیچ 

روستایی متوقف نشد
میزان خسارات وارد شده به تاسیسات آبرسانی روستایی قابل توجه 
است اما علیرغم این خســارات هیچ گونه گزارشی مبنی بر قطعی آب 

روستاها داده نشده است.
سرپرست شرکت آب و فاضاب روستایی استان خوزستان با اشاره به 
وقوع زلزله پیش آمده در شهرستان مسجدسلیمان گفت: خسارات وارد 
شده به تاسیسات آبرسانی روستایی شهرستان های مسجدسلیمان، 
الی، اندیکا و گلگیر قابل توجه اســت.عادل حربــاوی افزود: علیرغم 
خسارات وارد شده اما آبرسانی به روستاها دچار اختال نشد.وی با اشاره 
به پیش بینی های ازم برای جلوگیری از قطعی آب شــرب روســتاها 
اظهار کرد: بافاصله پس از وقوع زلزله بیش از 1۰ هزار بطری آب معدنی 
در سطح روستاها و میان اهالی شــریف روستایی توسط مجموعه آبفا 
روستایی خوزستان توزیع شد که این اقدام در راستای پیشگیری از وقوع 
کم آبی انجام شد.حرباوی یادآور شد: جلســه ستاد بحران پس از وقوع 
زلزله در شهرستان های مسجدسلیمان و گلگیر برگزار شد که طی آن بر 

رسیدگی و خدمت رسانی شبانه روزی مردم تاکید شد.

چهارمحال و بختیاری در طرح ملی فشار خون 
مشارکت ۹8 درصدی داشت

رئیس مرکز بهداشت چهارمحال و بختیاری گفت: طرح بسیج ملی 
کنترل فشار خون در استان پوشــش 7۴ درصدی در سامانه سیب و در 
مجموع پوشش 98 درصدی در ایستگاه های سنجش و سامانه سیب را 

به همراه داشت. 
ســید راشــد جزایری اظهار نمود: طرح بسیج ملی فشــار خون از 
27 اردیبهشت آغاز شــد و تا 1۵ تیرماه ادامه داشت که در این مدت 98 
درصد جمعیت هدف در این طرح مشــارکت کردند.وی تصریح کرد: 
از حدود ۴7 هزار نفر افراد باای 3۰ ســال در استان پیش بینی می شد 
که 132 نفر مبتا به فشــار خون باا باشند که باعث امیدواری است که 
با مشارکت باای مردم اســتان در طرح افراد پرخطر شناسایی و تحت 
درمان قرار گرفتند.جزایری با بیان اینکه هنوز آمار دقیق بیماران مبتا 
به فشار خون باا در استان تکمیل نشده است و در روزهای آینده اطاع 
رسانی می شود، افزود: با مشارکت مردم و متولیان طرح موفق به کسب 
رتبه دهم در بین دانشگاه های علوم پزشکی کشور و رتبه نخست در بین 

دانشگاه های کان منطقه 7 شدیم.

جلســه شــورای فرهنــگ عمومی 
شهرســتان اندیکا با حضــور مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسامی خوزستان ، امام 
جمعه و فرماندار و ســایر اعضای شورا در 
محل فرمانداری شهرستان اندیکا برگزار 

شد .
جلســه شــورای فرهنــگ عمومی 
شهرســتان اندیــکا با حضــور محمد 
جورونــد ، مدیــرکل فرهنگ و ارشــاد 
اســامی خوزســتان ،حجت ااسام و 
المسلمین سید اکبر موسوی ، امام جمعه 
و علی خــدری ، فرماندار شهرســتان  و 

ســایر اعضای شــورا 17 تیرماه در محل 
فرمانداری شهرستان اندیکا برگزار شد .

حجت ااســام و المســلمین سید 
اکبر موسوی ، امام جمعه و رئیس شورای 
فرهنگ عمومی شهرستان اندیکا ضمن 
تبریک دهه کرامت و تشــکر از مدیرکل 
فرهنگ و ارشــاد اســامی خوزستان به 
جهت حضور در جلســه شورای فرهنگ 
عمومی شهرستان اندیکا گفت : ظرفیت 
هایی فرهنگی و هنری و قرآنی بســیاری 
در شهرســتان اندیکا وجــود دارد ، ولی 
متاسفانه عدم وجود امکانات و تجهیزات 

در این منطقه محروم باعث شــده است تا 
اســتعدادهای جوانان و نوجوانان منطقه 

دیده نشود .
حجت ااسام و المسلمین موسوی 
افزود : با همــکاری فرمانــدار و مدیران 
دستگاههای فرهنگی شهرستان اندیکا 
برنامه هــای در خور توجهــی در زمینه 
های مختلــف فرهنگی و هنــری برگزار 
شــده اســت که می توان مانند نمونه به 
راهپیمایی عفاف و حجاب با حضور بانوان 
در شهرستان ، اهدای ۵۰۰ چادر مشکی 
به مدارس دخترانــه و برنامه ریزی جهت 

برگزاری گرامیداشــت اولین اقامه نماز 
جمعه کشور در چهلمین سالگرد پیروزی 
شکوهمند انقاب اسامی در شهرستان 
اندیکا اشاره کرد .وی با اشاره به وجود تنها 
6 کانون فرهنگی و هنری مساجد و نبود 
موسسات فرهنگی و قرآنی در شهرستان 
اندیکا اظهار کرد : این تعداد کانون کم است 
و انتظار میرود ، اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسامی خوزستان با عنایت به این موضوع 
، نســبت به مجوز کانون های فرهنگی و 
هنری مساجد و موسسات قرآنی به تعداد 

بیشتر همکاری و اقدام نماید .

رئیس اتــاق بازرگانی فارس خاطرنشــان کرد: 6۵ 
درصد مالیات کشور توســط تولیدکنندگان پرداخت 
می شود ، جمال رازقی  در نخستین جلسه کمیسیون 
مالیات، کار و تامین اجتماعی اتاق بازرگانی اســتان با 
تاکید بر آموزش و همت اتاق بازرگانی بر این امر گفت: 
امسال به درستی از سوی مقام معظم رهبری به عنوان 
رونق تولید نامگذاری شده اســت. وی با بیان اینکه در 
سالیان متمادی اساس اقتصاد کشــور روی پول نفت 
گذاشته شده است، افزود: اســاس بر رفاه گذاشته شده 
نه بر کار و تولید و ثروت، متاســفانه آمــار نقدینگی در 
کشور دوباره بااتر رفته و هر چه که این میزان نقدینگی 
بیشتر شود، مشکات ما بیشتر خواهد شد. رئیس اتاق 

بازرگانی اســتان فارس افزود: 16۴ هزار میلیارد تومان 
مالیات کشور اســت که 6۵ درصد آن مالیات بر ارزش 
افزوده اســت، همین را با ضریب مالیاتــی 2۵ درصد 
واحدهای فعالین اقتصادی در کشــور حساب کنید، 
رقمی بیشــتر از 1۰۰ یا 12۰ هزار میلیارد تومان سود 
ندارد. رازقی با بیان اینکــه کل فعالیت های اقتصادی 
کشور بیشتر از 11۰ هزار میلیارد تومان سود ندارد، بیان 
کرد: اگر همه فعالین اقتصادی سودشــان را بدهند، باز 
هم نظام بانکی ۴۰۰ هزار میلیارد تومان بدهکار هستند. 
وی با بیان اینکه ایــن پول مثل بهمن بــر هر موضوع 
اقتصادی قرار گیرد، خرابی به بار می آورد گفت: فاجعه 
هایی که در دار، مسکن، سکه و غیره به وجود آمد ناشی 

از همین موضوع بود. رازقی به ظرفیت کشاورزی استان 
فارس اشاره و تصریح کرد: با توجه به خشکسالی اخیر 
کشاورزی کشور و استان رو به افول است و برای حل این 
مسئله باید به رونق تولید که مورد فرمایش رهبری هم 
هســت، روی آورد و انتظار داریم از عزیزان که با همین 
شــرایط موجود به تولیدکنندگان کمک کنند. رئیس 
اتاق بازرگانی فارس خاطرنشان کرد: آنچه که می تواند 
اشتغال پایدار ایجاد بکند، تولید اســت و تولید هم در 
کشور به شدت تحت فشار اســت، همه باید از ابزارهای 
در اختیارمان کمک بگیریم تا به تولیدکنندگان و صادر 
کنندگان استان کمک کنیم تا تولید و اشتغال پایدار در 

کشور ایجاد شود.

مدیرعامل شرکت گاز اســتان ایام از اجرای 
فرآیند حذف قبض کاغذی گاز در ایام خبر داد.

عباس شــمس اللهی مدیرعامل شرکت گاز 
استان ایام:شرکت گاز اســتان ایام هم راستا با 
دولت تدبیر و امید و به منظــور کاهش هزینه ها، 
صیانت از جنگل ها و منابع طبیعی و توسعه دولت 
الکترونیک اقدام به حذف قبوض کاغذی در چند 

مرحله می نماید.
وی افزود: در مرحله اول این طرح که از تیر ماه 
98 اجرایی می گردد قبوض گاز در سه شهرستان 
بدره، ملکشــاهی و آبدانان حذف و صورتحساب 
مشترکین بصورت پیامکی ارســال می گردد و تا 
پایان آذرماه 98 اجرای طرح در کل استان جاری 
می گردد.شــمس اللهی اضافه کرد: مشترکین 

جهت دریافت اطاعات صورتحساب گاز خود می 
توانندبه 6  روش الکترونیکی شــامل: وب سایت 
شرکت گاز استان، سایت شرکت ملی گاز، سامانه 
پیامکی، تلفن گویا، اپلیکیشــن سامانه ارتباطی 
شرکت گاز استان ایام و نیز از طریق سامانه جامع 
 CRM(ارتباط با مشتریان شرکت گاز استان ایام

( اقدام نمایند.
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رئیس روابط عمومی شرکت پاایش گاز ایام از ارتباط و تعامل سازنده با رسانه های 
استان از جمله خبرگزاری ها،روزنامه های کثیراانتشار،هفته نامه های محلی،پایگاه ها 
و کانال های خبری در استان خبر داد و گفت: رسانه های استان در زمینه های مختلف 
خبری همکاری قابل توجهی با  روابط عمومی این شــرکت دارد که این بیانگر تعامل 

سازنده با اصحاب رسانه در زمینه های مختلف است. 
 به گــزارش روابــط عمومی،«ایرج ملکی«با اشــاره به اینکه در ســال گذشــته 
1۵خبرگزاری، ۵7 پایگاه و سایت اطاع رســانی، بیش از31 کانال خبری ، 7۵ روزنامه 
کثیراانتشار و تعداد قابل توجهی نشــریات منطقه ای و محلی نسبت به پوشش اخبار 
این شرکت همکاری داشته است، افزود: در سال گذشــته بیش از17۰ خبر و گزارش 
در حوزه های مختلف این شرکت تولید شده که خوشــبختانه با همکاری رسانه های 

استانی،منطقه ای و ملی به جامعه هدف اطاع رسانی شده است . 
وی با اشاره به اینکه مجموعه روابط عمومی این شرکت با اصحاب رسانه استان ارتباط 
و تعامل سازنده دارد، اظهار داشــت: روابط عمومی به عنوان پل ارتباطی بین جامعه و 
مسئوان این واحد صنعتی، نقش ســازنده ایفاء می کند و طی سالیان متوالی این مهم 

به اثبات رسیده است. رئیس روابط عمومی شرکت پاایش گاز ایام با بیان اینکه روابط 
عمومی آئینه تمام نمای سازمان برای جامعه است، تصریح کرد: توجه به افکارعمومی، 
تعامل و همکاری فعال و مستمر با رسانه های دیداری و نوشتاری، ایجاد برنامه های نظام 

مند و اطاع رسانی شفاف، می تواند این واحد را کارآمد جلوه دهد. 

رئیس روابط عمومی پاایشگاه گاز ایام عنوان کرد: 

ارتباط و تعامل با رسانه ها،اولویت اصلی روابط عمومی است 

 برگزاری جلسه شورای فرهنگ عمومی شهرستان اندیکا با حضور مدیرفرهنگ و ارشاد اسامی خوزستان 

رئیس اتاق بازرگانی فارس:

65 درصد مالیات کشور را تولیدکنندگان پرداخت می کنند

تشریح برنامه های فرهنگی هفته عفاف و حجاب اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای مازندران

خبر



عضو کمیســیون عمران مجلــس گفت: در 
شــرایط کنونی حدود 6۰۰ واحد مســکونی در 
شهرستان های حوزه انتخابیه باتکلیف مانده اند و 
اقدام قابل قبولی برای توسعه آن ها صورت نگرفته 

است.
اقبال محمدیــان عضو کمیســیون عمران 
مجلــس در گفت وگو بــا خانه ملت، بــا انتقاد از 

باتکلیفی پروژه های مسکن مهر شهرستان های 
رامهرمز و رامشیر در ســال های گذشته، گفت: 
متأسفانه در هفت سال گذشته پروژه های مسکن 
مهر در این شهرستان ها پیشرفت چندانی نداشته 

است.
نماینده مردم رامهرمز و رامشــیر در مجلس 
شورای اسامی ادامه داد: در شرایط کنونی حدود 

6۰۰ واحد مسکونی در شهرســتان های حوزه 
انتخابیه باتکلیف مانده انــد و اقدام قابل قبولی 

برای توسعه آن ها صورت نگرفته است.
وی گفت: بر اساس آمارها، ۴۰۰ واحد مسکن 
مهر در شهرســتان رامهرمز و 2۰۰ واحد مسکن 
مهر در شهرستان رامشیر باقی مانده و دولت باید 

این پروژه ها را تعیین تکلیف کند.

واحدهای مسکن مهر در رامهرمز و رامشیر باتکلیف مانده انداقتصاد و انرژی 6

در شــرایطی که ایران در حوزه نفتی با برخــی محدودیت ها و فرصت ها 
دســت وپنجه نرم می کند، دولت راهکار جدیدی را برای بهبود شرایط فعلی 
اعام کرده که بر اساس آن هر کشور قدرتمندی که تمایل داشته باشد با ایران 

کار کند، می تواند برای دو تا سه سال آینده نفت ایران را پیش خرید کند.
بعد از خروج آمریکا از برجام و قطعی شــدن بازگشــت تحریم های نفتی 
اقدامات نســبتاً خوبی در راستای فروش نفت کشــور انجام شد. گذر از مدل 
سنتی فروش نفت خام و عرضه نفت در بورس برای اســتفاده از توانمندی و 
انعطاف پذیری بخش خصوصی در صادرات نفت یکی از اقدامات ضدتحریمی 

ایران برای جلوگیری از افت میزان صادرات نفت خام کشور بود.
راهکار پیش فروش نفت ابهامات متعددی دارد

عضو کمیســیون انرژی مجلس با بیان اینکه راهــکار »پیش فروش نفت 
به کشــورهای قدرتمند« ابهامات متعددی دارد، گفت: در شرایطی که ایران 
در حوزه صادرات نفت خام با برخی محدودیت ها دســت وپنجه نرم می کند، 
بهتراست دولت بر صرفه جویی هزینه ها و افزایش تولیدات پتروشیمی تمرکز 

کند.
جال میرزایی با اشــاره به راهــکار جدید دولت بــرای دور زدن تحریم ها 
مبنی بر پیش فروش نفت به کشــورهای قدرتمند، گفت: افرادی که این ایده 
را مطرح کرده اند باید به دو سوال پاسخ دهند؛ ابتدا اینکه انتقال پول را باتوجه 
به تحریم های بانکی چطور انجام خواهند داد؟، دوم آنکه باتوجه به نیاز کنونی 
کشــور به پول، چه زمانی و چگونه پــول نفتِ پیش فروش شــده را دریافت 

می شود؟
نماینده مردم ایام، ایوان و چرداول در مجلس شــورای اسامی ادامه داد: 
همچنین تحلیل دیگری می گوید؛ باتوجه به اینکه اکنون قیمت نفت در بازار 
بسیار پایین اســت، پیش فروش نفت به قیمت کنونی، ایران را متضرر خواهد 

کرد چراکه ممکن است دو الی سه سال آینده قیمت ها چند برابر شوند.
در شــرایطی که ایران در حوزه صادرات نفت خام بــا برخی محدودیت ها 
دست وپنجه نرم می کند، بهتراســت دولت بر صرفه جویی هزینه ها و افزایش 
تولیدات پتروشیمی تمرکز کند چراکه راهکار پیش فروش نفت اگر هم به نتیجه 
رسد به سختی پول آن وارد کشور خواهد شــد به همین دلیل تبدیل نفت به 

صنایع مختلف راهکار قابل تامل تری است
وی با بیان اینکه راهکار پیش فروش نفت به کشــورهای قدرتمند ابهامات 
متعددی دارد، ادامه داد: در شــرایطی که ایران در حــوزه صادرات نفت خام با 
برخی محدودیت ها دست وپنجه نرم می کند، بهتراست دولت بر صرفه جویی 
هزینه ها و افزایش تولیدات پتروشیمی تمرکز کند چراکه راهکار پیش فروش 
نفت اگر هم به نتیجه رسد به ســختی پول آن وارد کشور خواهد شد به همین 

دلیل تبدیل نفت به صنایع مختلف راهکار قابل تامل تری است.
میرزایی با اشاره به اینکه معمواً قراردادهای نفتی به صورت یک ساله منعقد 
می شوند و تاکنون قراردادی با عمر بیش از یکسال کمتر دیده  شده، اضافه کرد: 

اگرچه پیش خرید نفت توسط یک کشور امری شدنی است اما در بازار جهانی 
نفت مرسوم نیست

عضو کمیسیون انرژی مجلس شــورای اســامی مطرح کرد: پیشنهاد 
پیش فروش نفت شــاید بتواند در آینده شــرایط خوبی را به وجود آورد اما در 

شرایط فعلی، کشورهای خریدار نگرانی بابت تأمین انرژی ندارند.
پیش فروش نفت ایران امری شدنی اما غیر مرسوم

خطیبی - کارشناس ارشد حوزه انرژی - درباره امکان پیش فروش نفت ایران 
گفت: معمواً قراردادهای نفتی به صورت یک ســاله منعقد می شود و تاکنون 
قراردادی که عمر آن بیش از یکسال باشد را کمتر دیده ایم اما این که یک کشور 
برای دو تا سه سال نفت را پیش خرید کند، امری شدنی است، اما در واقع در بازار 

جهانی نفت مرسوم نیست.
وی با اشاره به اهمیت امنیت انرژی اظهار کرد: این مساله یک موضوع مهم 
برای کشورهای خریدار انرژی اســت که بتواند با ایجاد سازوکارهایی امنیت 
انرژی خودشان را باا ببرند و می توان گفت که این اقدام می تواند در این مساله 
بسیار کارساز باشــد، اما باید نیز به این موضوع توجه کرد که در حال حاضر نیز 

می توان در بورس انرژی تا حد زیادی امنیت انرژی را ارتقا داد.
این کارشناس ارشد حوزه انرژی درباره انعقاد قرارداد سه یا چهار ساله آن هم 
به صورت فیزیکی، تاکید کرد: از نظر ارتقای امنیت انرژی این موضوع می تواند 
به نفع کشــورهای مصرف کننده و از نظر تضمین فروش نیز می تواند به نفع 
کشورهای تولید کننده باشد، اما باید به این مساله نیز توجه کرد که در شرایط 

تحریم فعلی ایران، نمی توان روی این پیشنهاد حساب زیادی باز کرد.
وی افزود: این پیشــنهاد می تواند در آینده شرایط خوبی را به وجود آورد اما 
در شرایط فعلی، بازار در حالت اشباع قرار دارد و کشورهای خریدار نگرانی بابت 
تأمین انرژی ندارند و اگر نگرانی نیز برای قیمت نیز وجود داشته باشد، می توانند 

این مساله را با ورود به بورس تا حد زیادی متعادل کنند.
به گفته خطیبی اگر شرایط فعلی بازار نفت معکوس شود و کشورها نگران 
تأمین انرژی باشند، قطعاً از این پیشنهاد استقبال خواهد شد و می توان نتایج 

مثبت آن را دریافت کرد.
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 رانت خوارانی که مخالف
 »اف ای تی اف« هستند

رسول منتجب نیا
فعال سیاسی اصاح طلب و قائم مقام پیشین حزب اعتماد 

ملی
موضوع لوایح چهارگانه دولت در خصوص پیوستن به گروه اقدامات 
مالی از جملــه FATF مخالفانی در داخل کشــور دارد. مخالفانی که 
ممکن است در بیان دایل مخالفت شان چیزهای متفاوتی بگویند. مثاً 
شنیده ام که بعضی ها موضوع سلطه پذیری را مطرح می کنند و معتقدند 
که پیوستن به این گروه بین المللی موجب سلطه بیگانگان می شود. به 

شخصه معتقد به چنین چیزی نیستم.
کســانی که پیگیر لوایح چهارگانه دولت در خصوص پیوســتن به 
گروه اقدامات مالی از جملــه FATF هســتند و آن را تأیید کرده اند، 
حتماً به جوانب مختلف این موضوع فکر کرده اند و می دانند که چنین 
چیزی موجب سلطه دیگران بر ما نمی شود. امروز کمتر چیزی در دنیا 
وجود دارد که مخفی و غیرشفاف باشد. این طور نیست که فکر کنیم اگر 
حساب های بانکی ما شفاف و مشخص باشد، موجب سلطه بیگانگان بر 

ما می شود.
یا اینکه برعکس، آنها فکر کنند با پیوســتن به گروه اقدامات مالی ما 
تحت سلطه قرار خواهیم گرفت. امروز دنیا به صوزت دهکده ای درآمده 
اســت که سیســتم های ارتباطی در آن به قدری دقیق است که تمام 
تحرکات را تحت نظر دارد و مبادات اقتصادی و دریافت ها و پرداخت ها 
برای دنیا مشهود است. کسی نمی تواند سرش را ای برف کند و بگوید 
کسی مرا نمی بیند. همه اینها مشهود است و کشورها چه بخواهند و چه 

نخواهند، زیر ذره بین هستند.
همان طور کــه ما خبــر داریم آمریکا و کشــورهای غربــی به چه 
کشــورهایی کمک می کنند، طبعاً آنها هــم که از مــراودات مالی ما 
با کشــورهای دیگر مطلعند. بنابراین پیوســتن به گــروه بین المللی 
اقدامات مالی را نمی توان به معنای ســلطه پذیری دانست. چون بخش 
قابل ماحظه ای از اطاعات ما و همه کشورها فارغ از اینکه به آن اقدامات 
بپیوندیم یا نه، در دســترس بانک جهانی و مجامع بین المللی اســت. 
بنابراین معتقدم که ادعای سلطه پذیر شدن، ادعای روایی نیست. چون 
موضوع یک معاهده بین المللی است که در قالب آن، هم ما از مسائل مالی 

آنها مطلع می شویم و هم آنها از مسائل ما.
ممکن است ما در داخل کشــور حرفی در رد پذیرش الحاق به گروه 
اقدامات مالی بزنیم که بازخورد داخلی داشــته باشــد و بخواهیم برای 
خودمان دلخوشــی ایجاد کنیم؛ اما کشــورهای دیگــر واقعیت ها را 
می بینند و ماک قرار می دهند، نه حرف های مــا را. همان طور که اگر 
مقامات آمریکا چیزی خطاب به ملت خود بگویند که خاف واقع باشد، 
ما متوجه می شــویم و باور نمی کنیم، آنها هم متقاباً همین وضعیت را 

دارند.
بخش دیگری از مخالفین را کسانی تشــکیل می دهند که از طریق 
رانت اعتبارات و اموالی را به دســت آوردند و تصــور می کنند که لوایح 
چهارگانه موجب شفافیت و در نتیجه کشف مسائل مالی آنها می شود. 
مخالفت این دسته جنبه شــخصی دارد و می خواهند اموالشان از گزند 
شــفافیت مصون بمانند. ضمن اینکه کار این افراد خاف است، باعث 
رنجش مردم هم می شود. در جامعه ای که مردم دچار مشکات معیشتی 
هســتند، اینکه بعضی از مقامات، چهره ها و افرادی کــه به ظاهر خود 
را انقابی می دانند، کیســه خود را پر کنند، چیزی جز خیانت به مردم 

نیست.
البته من شک ندارم که خواه، ناخواه دســت این افراد رو خواهد شد. 
مثل حقوق های نجومی، اماک نجومی، اختاس هایی که شد و مسایل 
دیگری از این دست. ممکن اســت در یک مقطع زمانی کشف نشود اما 
شک نداشته باشیم که عامان و مسببان آن که به ملت خیانت کردند، 
بااخره شناخته خواهند شــد. آنها بیهوده نگرانند که لوایح چهارگانه 
در خصوص پیوستن به گروه اقدامات مالی دست آنها را رو خواهد کرد. 
چراکه دستان آنها رو هست و در صورت نپیوستن به گروه اقدامات مالی 
هم همه چیز روشن خواهد شد. متأسفانه یکسری مسائل سیاسی وجود 
دارد که موجب رفتار یک بام و دوهوا با مسأله می شود. طوری که با تخلف 
یک جناح خیلی زود برخورد می شود و سر و صدا راه می اندازند و وااساما 
می گویند و با تخلف های آشــکار گروه و یا حتی فــرد دیگر در نهایت 
مماشات رفتار می شود. این به معنای عدم وجود اطاعات کافی در مورد 
آنها نیست. مقامات ذی ربط از اطاعات کافی در مورد آنها برخوردارند 
و امیدواریم دســتگاه های اطاعاتی و قضایی با هر گونه پولشــویی و 
زراندوزی از جانب هر کس و هر مقامــی، منصفانه برخورد کنند تا این 
افراد خود را پشــت شــعارهای دینی و مذهبی و یا پشت سر بعضی از 

مقامات پنهان نکنند.     

یاد   داشت

بررسی آفتاب اقتصادی ازراهکار پیش فروش نفت

پیش خرید نفت در بازار جهانی نفت مرسوم نیست

نایب رئیس کمیســیون عمران مجلــس از دولت 
خواست تا قانون مصوب مجلس پیرامون اخذ مالیات از 

خانه های خالی را اجرا کند.
سیدابوالفضل موسوی بیوکی

ابوالفضل موســوی بیوکی نایب رئیس کمیسیون 
عمران مجلس شورای اسامی در گفت وگو با خانه ملت 
با انتقاد از نابه سامانی های موجود در بازار مسکن، گفت: 
در شرایط موجود بازار مســکن در وضعیت نامناسبی 
قرار دارد کــه باید توجه ویژه ای به این بخش از ســوی 

دولت صورت گیرد.
وی با تأکید بر اینکه مجلس نیز باید نقش پررنگ تری 
در ساماندهی بازار مسکن داشــته باشد، اظهار داشت: 
معتقدم یکی از دایل ایجاد التهاب در بازار مسکن، عمل 

نکردن به قوانین موجود است.
نماینده مردم یزد و صدوق در مجلس تصریح کرد: 
براساس برنامه ششم توســعه، دولت باید 9 هزار واحد 
مســکونی را می ســاخت که این امر تاکنون عملیاتی 
نشــده اســت، البته قانونی درباره دریافت مالیات از 
خانه های خالی داریم که دولت این قانــون را نیز اجرا 

نمی کند.
موسوی بیوکی با بیان اینکه مجلس طی سال های 
اخیر قانونی درباره اخذ مالیات از خانه های خالی مصوب 
کرده اســت، گفت: با وجود چنین قانونــی، آمارهای 
متناقضی نیز در زمینه تعداد خانه هــای خالی وجود 
دارد و همچنان دولت برای تعیین تکلیف مسکن های 

احتکار شده برنامه ای ارائه نکرده است.
وی، تعداد تعداد خانه های خالی در کشور را حدود 
2 میلیون و 6۰۰ هزار واحد مسکونی عنوان کرد و افزود: 
دولت برای احیای بافت فرســوده برنامه عملیاتی ارائه 
کند، مجلس نیز در این راســتا قوانین ازم را تصویب 

خواهد کرد.
نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس با بیان اینکه 
یکی از عوامل ایجــاد التهاب در بازار مســکن، داان 
هستند، گفت: قوه قضائیه باید در این حوزه ورود جدی 

داشته باشد تا دست داان از این بازار را کوتاه کند.
نماینده مردم یــزد و صدوق در مجلــس در پایان 
خاطرنشــان کرد: تشــکیل کمیته ای متشــکل از 
وزارتخانه های کشــور، راه و شهرسازی، بانک مرکزی، 
سازمان نظام مهندسی، بنیاد مسکن و قوه قضائیه برای 
نظارت بر بازار مسکن و کاهش التهابات در این بازار مؤثر 

است.

موسوی بیوکی؛ نایب رئیس کمیسیون عمران مجلس:

دولت، قانون مالیات بر خانه های خالی را اجرا کند



رئیس پلیس راهنمایــی و رانندگی ناجا با انتقاد 
از عملکرد دســتگاه ها در خصــوص کاهش تلفات 
حوادث جاده ای گفت: خودروسازان ارابه مرگ تولید 
می کنند. خودروی پراید و پژو RD که ایمنی ازم را 

ندارند، نباید در جاده ها تردد کنند.
به گزارش ایلنا، ســردار ســیدکمال هادیانفر، 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا در مراســم 

رزمایش بزرگ گشت های نامحسوس پلیس راهور 
ناجا گفت: کاهش کشته شدگان و جان باختگان در 
سوانح و حوادث جاده ای تنها برعهده پلیس نیست 
و پلیس تنها یک ســازمان از 33 سازمان متولی این 
موضوع اســت.وی ادامه داد: دســتگاه هایی مانند 
وزارت راه و شهرسازی، شــهرداری ها، رسانه های 
جمعی، صدا و سیما، وزارت بهداشت، بیمه و... نیز در 

کاهش جان باختگان سوانح و حوادث جاده ای نقش 
دارند.رئیس پلیس راهور ناجا با اشــاره به آمار جان 
باختگان ســوانح جاده ای در بیمارستان ها و حین 
انتقال به بیمارستان گفت: 6 درصد از جان باختگان 
حوادث ترافیکــی در حین انتقــال و ۴3 درصد در 
مراکز درمانی جان خود را از دست می دهند. بنابراین 
۴9 درصد کشــته های حوادث و ســوانح جاده ای 
مربوط به وزارت بهداشت است و این وزارتخانه نیز در 
این زمینه برای کاهش این تلفات، اقدامات موثری 

انجام دهد.

عضو کمیسیون عمران مجلس گفت: در شــرایط کنونی اقتصاد کشور، راه اندازی 
ایرتاکسی در اولویت قرار ندارد و می توان به جای تمرکز در این بخش ها، به دنبال تقویت 

ایراین های کشور بود.
به گزارش خانه ملت ، سیدهادی بهادری عضو کمیسیون عمران مجلس  با اشاره به 
برنامه ریزی سازمان هواپیمایی برای راه اندازی تاکسی هوایی در کشور، گفت: تاکسی 
های هوایی یکی از ابزارهای متداول برای حمل و نقل مسافر و کاا است و این مسئله طی 

دهه گذشته در بسیاری از کشورهای منطقه ای و فرا منطقه ای محقق شده است.
استفاده از ظرفیت های مالی و تجهیزاتی بخش خصوصی برای راه اندازی 

تاکسی های هوایی
نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسامی ادامه داد: در شرایط کنونی می توان 
از ظرفیت های مالی و تجهیزاتی بخش خصوصی برای راه اندازی و توسعه تاکسی های 
هوایی استفاده کرد، اما اجرای چنین پروژه نو و تازه ای در کشور نیازمند بررسی بیشتر 

است.
راه اندازی تاکسی های هوایی میان شــهرهای با فاصله طوانی توجیه 

اقتصادی ندارد
وی گفت: باید دید که راه اندازی تاکسی هوایی توجیه علمی و فنی دارد یا خیر، زیرا 
ایران یک کشور پهناور بوده و فاصله میان شهرها بسیار زیاد اســت، از این رو راه اندازی 

تاکسی های هوایی میان شهرهای با فاصله طوانی توجیه اقتصادی ندارد.
نباید به بهانه راه اندازی ایرتاکسی از ظرفیت حمل و نقل ریلی و جاده ای 

غافل شویم
در دهه های گذشــته راه اندازی حمل و نقل ریلی و جاده ای هزینه های بســیاری 
را برای کشور به دنبال داشته، حال نباید طوری شــود که ظرفیت های موجود را غافل 
شویم و مسافران را به سمت سیستم های جدید هدایت کنیمبهادری ادامه داد: در دهه 

های گذشته راه اندازی حمل و نقل ریلی و جاده ای هزینه های بسیاری را برای کشور به 
دنبال داشته، حال نباید طوری شود که ظرفیت های موجود را غافل شویم و مسافران را به 
سمت سیستم های جدید هدایت کنیم.وی تصریح کرد: حمل و نقل ریلی و جاده ای به 
عنوان اصلی ترین راه کار حمل و نقل باید همیشه مورد توجه قرار گیرد و به نظر من توسعه 
این گونه حمل و نقل ها در اولویت قرار دارد، حال می توان در کنار این مسائل، به دنبال راه 

اندازی گونه های دیگر حمل و نقل نیز بود.
راه اندازی ایرتاکسی در اولویت قرار ندارد/ به جای تاکسی هوایی می توان 

ایراین ها را تقویت کرد
عضو کمیسیون عمران مجلس ادامه داد: به نظر من در شرایط کنونی اقتصاد کشور 
و حتی مشکات بخش های مختلف حمل و نقل کشور از جمله حمل و نقل هوایی، راه 
اندازی ایرتاکسی در اولویت قرار ندارد و می توان به جای تمرکز در این بخش ها، به دنبال 

تقویت ایراین های کشور بود.

در زمان حاضر کاهش جدی قیمت خودروها در 
بازار مشاهده نمی شود، باید به این مهم توجه داشت 
که قیمت ها دستوری نیست بلکه تابع قوانین بنگاه 
داری، قیمــت تمام شــده، عرضه و تقاضــا، عوامل 

محیطی و فضای روانی است.
به گزارش ایرنا ،  نایب رئیس کمیســیون صنایع 
و معادن مجلس شــورای اســامی روز چهارشنبه 

پیرامون آخرین وضعیت ســاماندهی قیمت خودرو 
در کشور  گفت: در این ارتباط مجلس شورای اسامی 
طرحی را تصویب و به شورای نگهبان ارسال کرد که بر 
اساس آن واردات تعرفه خودروهای هیبریدی و برقی 
به صفر برسد و بحث هایی از قبیل ورود شورای رقابت 

به قیمت تمام شده خودروها نیز مطرح شده است.
فریــدون احمدی اظهار داشــت: عــاوه بر آن، 

مســئولیت پذیری خودروســازان، موانع رانندگی 
و حوادث ناشــی از آن، بحث حمایت از تولید داخل، 
خرید خودروهای فرسوده برا ی تولید داخل با ضریب 
به ازای هر چهار دستگاه خودرو یا موتورسیکلت؛ یک 
خودرو ازچرخه خارج خواهد شــد، توجه به محیط 
زیســت و آاینده ها نیز از دیگر موارد یاد شده در این 

طرح است.

شنبه     22   تیر    1398    شماره   71047خودروقیمت گذاری خودرو دستوری نیست

سیدهادی بهادری عضو کمیسیون عمران مجلس :

راه اندازی» ایرتاکسی «در اولویت قرار ندارد

طرح مشارکت در تولید خودرو 207 هاچ بک 
دستی و اتوماتیک پانوراما

شرکت ایران خودرو در نظر دارد محصول 2۰7 هاچ بک را در دو نوع 
دستی و اتوماتیک مجهز به سقف شیشــه ای )پانوراما( به صورت طرح 

مشارکت در تولید خودرو به فروش برساند.
به گزارش ایسنا، ایران خودرو اعام کرده که به منظور پاسخگویی به 
نیاز مشتریان و افزایش ســطح رضایتمندی آنان، در طرح مشارکت در 
تولید خودرو، محصول 2۰7 هاچ بک با سقف شیشه ای )پانوراما( را در دو 

نوع دستی و اتوماتیک عرضه می کند.
این طرح از روز شنبه 22 تیر آغاز می شــود و تا پایان این ماه و یا زمان 
تکمیل ظرفیت ادامه خواهد داشت. موعد تحویل خودرو از تیر تا مهرماه 

سال 99 پیش بینی شده است.
ثبت نام صرفاً برای افراد باای 18 سال امکانپذیر بوده و ظرفیت برای 

هر کد ملی یک دستگاه خودرو تعیین شده است.
مبلغ پیش پرداخت برای نوع دستی محصول 2۰7 با سقف شیشه ای 
)پانوراما( ۴7 میلیون و ۵۰۰ هزار تومان و نوع اتوماتیک آن 6۰ میلیون 
تومان درنظر گرفته شده است. مابه التفاوت وجه در زمان تحویل خودرو 

تعیین و دریافت خواهد شد.
متقاضیان می توانند برای مشــارکت در این طرح از ساعت 11 روز 
شــنبه 22 تیرماه با مراجعه به پایگاه اینترنتی فروش محصوات ایران 
خودرو به نشــانی esale.ikco.ir مراجعه و نسبت به نام نویسی اقدام 

کنند.

رییس هیات عامل ایدرو:
آماده حمایت از صنایع پر بازده هستیم

رییس هیات عامل ایدرو در راس هیاتی به منظور سرکشــی از واحد 
های صنعتی و بررسی توسعه فعالیتهای تولید و ایجاد واحد های دانش 

بنیان تولیدی صنعتی به استان ایام سفر کرد.
در این سفر نیازهای صنعتگران و مشــکات آنها را در تیم سازمان 
گسترش و نوسازی مورد بررسی قرار داده و برنامه های پیگیری را برای 

بخش ها مختلف ایدرو مشخص شد.
عالی در بازدید از واحدهای صنعتی توجه و پشتیبانی از توسعه طرح 
های صنعتی پربازده را از وظایف ایدرو برشمرد و خاطر نشان کرد: ایدرو 
آماده همکاری با ســرمایه گذاران در ایجاد واحدهای صنعتی زود بازده 
است و دانش موجود و تخصص ایدرو در این زمینه را به هرسرمایه گذاری 
که قصد ایجاد واحد صنعتی و تولید در مناطق محروم را داشته باشد بی 

منت خواهیم داد و در سرمایه گذاری نیز همراهی خواهیم کرد.

رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو تهران اعام کرد:
قیمت خودرو شکسته می شود

رئیس اتحادیه نمایشگاه داران و فروشندگان خودرو تهران گفت: با 
عرضه خودروهای ناقص موجود در کف کارخانه های خودروسازی شاهد 

شکسته شدن و ریزش قیمت ها در بازار خودرو خواهیم بود.
به گزارش ایسنا ،  ســعید موتمنی  اظهار کرد: آن طور که مسؤوان 
وزارت صنعت، معدن و تجارت اعام کرده اند حدود 19۰ هزار دستگاه 
خودروی ناقص در کارخانه های خودروسازی بوده که این خودروها به 

تدریج تکمیل شده و وارد بازار می شود.
وی ادامه داد: با عرضــه این حجم از خــودرو و ورود حداقل 2۰ هزار 
دســتگاه آن به بازار، قیمت ها ریزش خواهد کــرد. به طور مثال قیمت 
پژو 2۰6 تیپ ۵ که هفته گذشته 1۰3 میلیون تومان بود؛ اکنون به 97 
میلیون تومان رسیده، بنابراین در عرض یک هفته حدود شش میلیون 

تومان کاهش قیمت داشته است.
رئیس اتحادیه نمایشگاه داران و فروشندگان خودرو تهران ادامه داد: 
با عرضه خودروهای ناقص قیمت ها در بازار شکسته خواهد شد. در حال 
حاضر میزان خرید و فروش در بازار کم شده و خریدار بسیار کم است؛ لذا 
هرچه عرضه خودرو به این بازار بیشتر شود، بازار اشباع شده و قیمت ها 

شکسته خواهد شد.
وی تصریح کرد: اکنون تنها خریداران واقعی در بازار هســتند که به 
دلیل نیاز مبرم و فوری به خودرو، خرید انجــام می دهند. این در حالی 
است که در مقابل فروشنده در بازار بسیار زیاد شده است. داان نیز که 

اشتباهاً وارد این بازار شده بودند در حال خروج از این بازار هستند.
موتمنی تاکید کرد: در حال حاضــر دیگر علتی برای افزایش قیمت 
خودرو وجود ندارد که بخواهد شــیب قیمت خودرو را مجدداً صعودی 
کند؛ در هر صورت مصرف کننده ای که نیاز فوری نداشــته باشد، خرید 

نکرده و منتظر کاهش بیشتر قیمت ها است.

خبر

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا:
خودروسازان »ارابه مرگ« تولید می کنند
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 شنبه 
رئیس بانک مرکزی آمریکا گفت که پروژه راه اندازی 

ارز دیجیتالی فیس بوک نمی تواند بیش از این جلو برود.
به گزارش ایسنا ، جروم پاول با ابراز نگرانی از تحوات 
اخیر ارزهای دیجیتالی گفت که پروژه فیس بوک برای 
راه اندازی ارز دیجیتالی موسوم به لیبرا نمی تواند از این 
جلوتر برود مگر آن که به نگرانی های جدی این بانک در 

خصوص عملکردش پاســخ قانع کننده بدهد.پاول که 
در همایش پولی شهر واشنگتن حاضر شده بود افزود: 
لیبرا نگرانی های زیادی را در خصوص امنیت کاربران، 
استفاده در پول شویی، حمایت از مصرف کننده و ثبات 
مالی برانگیخته اســت. فکر نمی کنم بدون پاسخ دادن 
به این نگرانی ها بتواند جلوتر برود.جروم پاول با اشــاره 

به ضرورت اتخاذ رویکرد احتیاطــی در زمینه ارزهای 
دیجیتالی گفت: باید صبور و محتــاط بود، اگر ارزهای 
دیجیتالی با معیارها مطابقت نداشــته باشــند باید با 
احتیاط نسبت به آن ها برخورد شود و به همین دلیل فکر 
می کنم نیاز به زمان بیشــتری برای بررسی این مساله 

داریم.

بانک مرکزی آمریکا خواهان تعلیق پروژه ارز دیجیتال فیس بوک شد
فن آوری

عضو: انجمن مدیران روزنامه های غیردولتی، انجمن مدیران رسانه، تعاونی مطبوعات
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